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دريچه

وزارت اطلاعات : 
سوداگران دارو دستگیر شدند

از  یافته ای  سازمان  شبکه  کرد:  اعلام  اطلاعات  وزارت 
دلالان و سوداگران دارویی که به صورت غیرقانونی و خارج 
از شبکه رسمی بهداشت و درمان اقدام به تهیه و فروش 
داروهای درمان کرونا می کردند، شناسایی و دستگیر شدند.

اقدامات  با  اطلاعات،  وزارت  عمومی  روابط  گزارش  به 
شبکه  زمان)عج(،  امام  گمنام  سربازان  مستمر  اطلاعاتی 
به  که  دارویی  سوداگران  و  دلالان  از  ای  یافته  سازمان 
و  بهداشت  رسمی  شبکه  از  خارج  و  غیرقانونی  صورت 
در  استفاده  مورد  داروهای  فروش  و  تهیه  به  اقدام  درمان 
دوره درمان کرونا می نمودند، شناسایی و با هماهنگی مراجع 

قضایی دستگیر شدند. 
تعداد  با همدستی  دارویی  از سوداگران و دلالان  ای  عده 
مورد  داروهای  درمانی،  مراکز  متخلف  پرسنل  از  معدودی 
در  ای  سهمیه  صورت  به  که  را  کرونا  درمان  در  استفاده 
اختیار مراکز درمانی قرار می گرفت؛ با هدف کسب سود نا 
مشروع خارج و با قیمت  های گزاف به خانواده های بیماران 

به فروش می رساندند.
شبکه  از  خارج  دارویی،  اقلام  از  برخی  اینکه  به  توجه  با 
است؛  توزیع  شده  و  تهیه  درمان کشور  و  بهداشت  رسمی 
تایید  به همین منظور  بوده و  بالا  تقلبی بودن آن  احتمال 
سلامت داروها توسط نهادهای تخصصی ذیربط در دست 

بررسی است. 
عرصه  سوداگران  کلیه  به  هشدار  ضمن  اطلاعات  وزارت 
در  کذب  و  جعلی  اخبار  دهندگان  انتشار  و  درمان  و  دارو 
فضای مجازی با هدف تشویش اذهان عمومی، اعلام می  
دارد؛ با توجه به همه  گیری بحران کرونا و ضرورت صیانت 
از بیماران و پرسنل خدوم حوزه بهداشت و درمان کشور، با 
هرگونه سودجویی و دلالی در این عرصه به شدت برخورد 

خواهد نمود.

با 55 درصد رشد ؛
تیبا صندوق دار رکورد دار شد

رشد  بالاترین  که  دارد  آن  از  حکایت  خودرو  بازار  رصد 
قیمت در پنج هفته اخیر به خودرو تیبا صندوقدار رسیده 
ثبت  محصول  این  برای  قیمت  درصدی   ۵۴.۴ رشد  و 

شده است.
به  پاییز  ابتدای  در  داخلی  پرتیراژ  خودروهای  بازار  رصد 
حکایت  درصدی   ۱۲ تا   ۷ رشد  از  تابستان  میانه  نسبت 
دارد. ارزیابی قیمت این خودروها در بازار بیانگر آن است 
حدودی  تا  خودرو  قیمت  رشد  شهریورماه  شروع  با  که 

شد. متوقف 
براساس رصد بازار خودرو بالاترین رشد قیمت در ۵ هفته 
اخیر به خودرو تیبا صندوقدار رسیده و رشد ۵۴.۴ درصدی 

قیمت برای این محصول ثبت شده است.
در این دوره زمانی شاهد افت قیمت خودرو در بازار بودیم، 
اما این روند چندان دوام نیاورد و در دومین هفته شهریورماه 
در  بطوریکه  شد؛  سرگرفته  از  خودرو  بازار  صعودی  روند 
دومین هفته شهریورماه نسبت به هفته قبل بالاترین رشد 
قیمت برای سمند LX با رشد ۱۵ درصدی ثبت شد و پژو 
۲۰۶ صندوقدار و تیبا صندوقدار با رینگ فولادی با رشد ۹ 

درصدی قیمت کمترین رشد را ثبت کردند.
به  روندی که در سومین هفته شهریورماه شکل معکوس 
را  توجهی  قابل  صعودی  رشد  خودرو  بازار  و  گرفت  خود 
ثبت کرد، بطوریکه پژو ۲۰۶ صندوقدار که در دومین هفته 
کمترین  که  داشت  قرار  خودروهای  میان  در  شهریورماه 
رشد قیمت را ثبت کرده بودند در سومین هفته رشدی ۳۸ 
افزایش  رکورددار  این طریق  به  و  کرد  تجربه  را  درصدی 
قیمت خودروهای پرتیراژ در بازار را از آن خود کرد، دومین 
پژو  خانواده  به  نیز  شهریورماه  سوم  هفته  در  قیمت  رشد 
را  این خودرو رشدی ۳۳ درصدی  پنج  تیپ  و  ۲۰۶ رسید 

ثبت کرد.
بازار خودرو همچنین نشان دهنده آن است که روند صعودی 
قیمت خودرو در آخرین هفته شهریور تا حدودی کند شد و 
در این هفته برخی از خودروهای خانواده پراید ثبات قیمت 
هفت  تا  پنج  رشد  نیز  محصولات  سایر  و  کردند  ثبت  را 

درصدی داشته اند. 
اما در هفته اول مهرماه سیر صعودی قیمت به بازار خودرو 
بازگشت و سمند سورن در این هفته رشدی ۳۰ درصدی 

را ثبت کرد.

2 نفتکش دیگر در راه كاراكاس ؛
محموله جدید بنزین ایران

 وارد ونزوئلا شد 
در  که  ایران  پرچم  با  فارست  نفتکش  کرد  اعلام  رویترز 
خاورمیانه بارگیری شده حدود ساعت ۸:۰۵ صبح به وقت 
محلی )۱۲:۰۵ به وقت گرینویچ( وارد آب های ونزوئلا شد.

رفینیتیو  نفتکش های  ردیابی  اطلاعات  رویترز،  گزارش  به 
ایرانی  نفتکش  از سه  نفتکش  اولین  آیکن نشان می دهد 
حاوی سوخت به مقصد ونزوئلا، وارد آب های این کشور 

آمریکای جنوبی شده است.
بارگیری  خاورمیانه  در  که  ایران  پرچم  با  فارست  نفتکش 
به   ۱۲:۰۵( محلی  وقت  به  شده حدود ساعت ۸:۰۵ صبح 

وقت گرینویچ( بدون مزاحمت وارد آب های ونزوئلا شد.
با  فورچون  و  فاکسون  نامهای  با  ایران  دیگر  نفتکش  دو 
همین مقصد از اقیانوس اطلس عبور می کنند و احتمالًا در 

اوایل اکتبر به ونزوئلا می رسند.
 ۸۲۰ حدود  رفته  هم  روی  نفتکش   ۳ این  می رود  انتظار   
هزار بشکه بنزین و سایر سوختهای موتوری را به ونزوئلا 
ونزوئلا طی  های  بنزین  پمپ  در  رانندگان  برسانند. صف 
هفته های اخیر به خاطر نبود تولید داخلی طولانی تر شده 

است.
این دو کشور عضو اوپک در سال جاری میلادی روابط خود 
را با تبادل نفت خام، سوخت، غذا و تجهیزات پالایشگاهی 

و سایر محصولات صنعتی افزایش داده اند.
انتظار می رود یک نفتکش بسیار بزرگ ایرانی در این هفته 
بندر خوزه ونزوئلا را ترک کرده و ۱.۹ میلیون بشکه نفت 

سنگین این کشور را به شرکت ملی نفت ایران برساند.

نگاه روز

خستگي شیخ دیپلمات ؛
روحانی به مرحله درماندگی رسید

این که رئیس جمهور از مردم می خواهد لعن و نفرین خود 
را نثار آمریکا کنند نه دولت او، یعنی اینکه حسن روحانی به 

مرحله درماندگی رسیده است.
اگر  مشکلات،  و  کمبود  برای  مردم  می گوید:»  روحانی 
آدرسش  نفرین  و  لعن  این  کنند،  نفرین  و  لعن  می خواهند 
کاخ سفید در واشنگتن است، کسی به مردم آدرس اشتباه 
»شیخ  که  می دهد  نشان  جمهور  رئیس  ادبیات  ندهد.« 
دیپلمات« حسابی خسته شده است. خسته از شرایط کشور 
و اینکه به هر دری می زند تا قفلی باز شود اما باز آش همان 

آش است و کاسه همان کاسه.
این که او از مردم می خواهد لعن و نفرین خود را نثار آمریکا 
مرحله  به  روحانی  حسن  اینکه  یعنی  او،  دولت  نه  کنند 
و  او  از  مردم  که  می داند  خود  و  است  رسیده  درماندگی 
دولت اش ناایمد شده اند. دولتی که با نام امید به سرکار آمد 

حالا تبدیل به نماد ناامیدی در کشور شده است.
او  که  کرد  برداشت  اینگونه  می شود  را  روحانی  حرف های 
دست هایش را بالا برده و  منتظر پایان دوران تلخ دور دوم 
انتخابات  بعد ۹۶ و آن  ریاست جمهوری اش است. روزگار 
پرشور برای روحانی به سامان نشد و ستاره اقبال او مطابق 
نیفاد. آمریکا از برجام خارج شد، مشکلات اقتصادی از در 
و  ایران  بر سر  نهایت کرونا  بالا رفت و در  و دیوار کشور 

جهان خراب شد.
شاید اگر امروز خبرنگاری از رئیس جمهور بپرسد اگر به ۴ 
پاسخ  نمی دهید،  انجام  را  کاری  چه  برگردید  گذشته  سال 
بشنود که در انتخابات ریاست جمهوری دوازدهم ثبت نام 

نمی کردم.
مشکلات  آمریکا  تحریم های  که  نیست  پوشیده  کسی  بر 
است.  آورده  بوجود  ایران  اقتصاد  راه  سر  بر  را  بزرگی 
تحریم هایی که در طول تاریخ جمهوری اسلامی بی سابقه 
بوده است. هیچگاه فروش نفت ایران نزدیک به صفر نبوده 
دور  مواظب  سخت  و  سفت  کننده  تحریم  طرف های  و 

خوردن تحریم ها نبودند.
تحریم هست اما باید قبول کرد که دولت روحانی به ویژه 
تیم اقتصادی و سیاست خارجی او، هیچ نقشه راهی برای 
ادامه مسیر نداشتند. گویی نقشه آنها تنها تا توافق هسته ای 
بود. آنها به یاد این مسئله نبودند که ممکن است سنگ مو 
ایران مجبور باشد برای ادامه  بوری راه توافق را ببندد و  

دادن به مسیر دیگری متوسل شود.
امروز  به خود می آمد شاید  آمریکا  از خروج  بعد  اگر دولت 
تصور  باید  روحانی  نبودیم.  مشکلات  از  حجم  این  شاهد 
می کرد دولت را از رئیس جمهور قبلی با این شرایط تحویل 
گرفته است و به مردم وعده تغییر شرایط را داده است. باید 
هرکاری که می شد، می کرد اما رئیس جمهور ایستاد تا شاید 

دست غیبی دوباره راه برجام را باز کند.
ثبات  با  مردم  روحانی،  اول  دولت  در  که  نمی رود  یادمان 
قیمت روبرو بودند. دوارن بیدار شدن و روبرو شدن با هر 
قیمتی تمام شده بود اما انفعال رئیس جمهور و تیم او، کاری 
کرده است که بخشی از مردم آرزوی روزهایی را دارند که 

احمدی نژاد رئیس جمهور ایران بوده است.
نمانده است و  دیگر زمانی هم برای جبران روزهای رفته 
انتخابات ۱۴۰۰ باشیم و ببینم طرح نامزدهای  باید منتظر 
چیست  کشور  وضعیت  برای  جمهوری  ریاست  انتخابات 
صندوق های  از  فرد  کدام  نام  ماه  آبان  در  ببینیم  البته  و 

انتخاباتی آمریکا بیرون می آید.
یادآور  روحانی  جمهور  رئیس  به  نوشتار  این  پایان  در 
می شوم، بهتر است به دنبال نقش خود در مشکلات کشور 

باشد نه سران کاخ سفید.

معاون وزیر كشور :
غسالی جزو مشاغل زیان آور شد

های  آرامستان  خاص  مشاغل  گفت:  کشور  وزیر  معاون 
مشاغل  جزو  فنی  حفاظت  عالی  شورای  تصویب  با  کشور 

سخت و زیان آور شد.
مهدی جمالی نژاد، اظهار کرد: در یکصد و شصت و سومین 
در  ماه  مهر  هفتم  که  فنی  حفاظت  عالی  شورای  جلسه 
موضوع  شد،  تشکیل  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت 
سخت و زیان آوری مشاغل کارکنان شاغل در آرامستان ها 
مطرح و در نهایت با موافقت این شورا کارکنان آرامستان 
قرار  »ب«  گروه  زیان  و  سخت  مشاغل  جز  کشور  های 
گرفتند و سایر مشاغلی که بصورت غیر مباشرت می باشند، 
و  طرح  را  موضوع  می توانند  استانی  کمیته های  طریق  از 

پیگیری نمایند.
وی با اشاره به پی گیری های وزیر محترم کشور در زمینه 
این  شدن  اجرایی  با  که  نمود  امیدواری  ابراز  موضوع  این 
ها  آرامستان  خدوم  کارکنان  از  لازم  حمایت های  مصوبه 

صورت گیرد.

سخنگوی وزارت بهداشت :
نصف مبتلایان به کرونا سالمند هستند

نقل  و  حمل  وسایل  از  گفت:  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
عمومی برای سالمندان استفاده نشود.

در  جامعه  افراد  پذیرترین  آسیب  سالمندان  داد:  ادامه  وی 
شروع  زمان  از  و  هستند   ۱۹ کووید  بیماری  به  ابتلا  برابر 
در   ۱۹ کووید  به  مبتلایان  از  درصد   ۵۰ تاکنون  بیماری 
کشور و ۷۰ درصد موارد مرگ و میر ناشی از این بیماری 
با  است  بنابراین ضروری  است،  افتاده  اتفاق  سالمندان  در 
هوشیاری و دقت نظر لازم و البته پرهیز از هرگونه اضطراب 
و نگرانی نسبت به رعایت توصیه های بهداشتی در قبال این 

عزیزان اقدام گردد.
این  بستگان  و  خانواده  خواهشمندیم  کرد:  بیان  لاری 
از  خارج  روزمره ی  امور  مایحتاج  تهیه ی  و  خرید  عزیزان 

منزل را به فرد دیگری غیر از سالمند واگذار کنند.
پخته  غذاهای  ترجیحا  افزود:  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
آغوش  در  گونه  هر  از  نمایند.  تهیه  سالمندان  برای  شده 
گرفتن فرد سالمند خودداری کرده و به کودکان در منزل 
آموزش داده شود برای پیشگیری از مادر بزرگ و پدر بزرگ 
ارتباط باشند و  الی دو متر در  با فاصله ی یک و نیم  خود 
سعی کنند رفت و آمد فرد سالمند در این ایام محدود شود.

اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
مجلس هیچ پیشنهادی مبنی بر کاهش یا توقف 
طرح  اجرای  گفت:  پذیرد،  نمی  را  مسکن  تولید 
مردم  دوش  از  بزرگی  بار  مسکن  تولید  جهش 

برمی دارد.
کمیسیون  روسای  با  قالیباف  محمدباقر  نشست 
با  دولت  نمایندگان  و  مجلس  اقتصادی  های 
موضوع بررسی طرح جهش تولید مسکن برگزار 
شد. قالیباف در این جلسه با بیان اینکه در حال 
حاضر باید به مردم در دو حوزه کمک فوری کرد، 
حمایت  بسته  بحث  موضوع  نخستین  داد:  ادامه 
معیشتی است، چرا که در حال حاضر ارز ۴۲۰۰ 
تومانی به کالاهای اساسی اختصاص می یابد، اما 
کالاها حداقل و در خوشبینانه ترین حالت با ارز 
نیمایی به دست مردم می رسد، که در این راستا 

باید مسیر پرداخت ارز دولتی اصلاح شود.
آخرین  به  باید  دولتی  ارز  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
تصریح  شود،  پرداخت  مردم  یعنی  زنجیره  حلقه 
جیب  به  تومانی   ۴۲۰۰ ارز  سود  باید  چرا  کرد: 
با  را  اساسی  کالاهای  مردم  و  برود  ها  واسطه 

قیمت غیرقابل قبول خریداری کنند؟
رئیس مجلس شورای اسلامی در این نشست با 
بیان اینکه مجلس مصمم به اجرای جهش تولید 
در حوزه مسکن و ریل گذاری در این حوزه است، 
گفت: تولید مسکن ضرورتی اجتناب ناپذیر است 
که می تواند در حوزه اشتغال و جذب نقدینگی 

تاثیرات مثبتی داشته باشد.
وی با اشاره به اینکه در گذشته ۷۰ درصد درآمد 
در  افزود:  شد،  می  مسکن  هزینه  صرف  خانوار 
حال حاضر اگر خانوارها ۱۰۰ درصد درآمد خود 

را به مسکن اختصاص دهند و به همان میزان 
نیز قرض بگیرند، باز نمی توانند از عهده هزینه 

مسکن بربیایند.
که  است  مصمم  مجلس  اینکه  بیان  با  قالیباف 
موضوع تولید مسکن به روش دولتی دنبال نشود، 
ادامه داد: در حال حاضر معایب و مزایای مسکن 
مهر احصا شده و در حوزه ساختاری به دنبال این 
هستیم که مردم در ساخت مسکن دخیل باشند 
و از سوی دیگر حوزه حکمرانی تنها ریل گذاری 
و مدیریت صحیح در این بخش را انجام دهد و 

موانع را از سر راه مردم بردارد.
رئیس قوه مقننه کشور با اشاره به افزایش قیمت 
صدور پروانه ساختمانی اظهار داشت: عدم تصمیم 
گیری مناسب در راستای ایجاد درآمد پایدار برای 
شهرداری ها سبب شده که شهرداری ها قیمت 
پروانه ساخت واحدهای مسکونی را افزایش دهند 

مسکن  قیمت  رفتن  بالا  سبب  موضوع  این  که 
تمامی  از  باید  اینکه  بیان  با  وی  است.  شده 
بوده  مردم  به  مربوط  که  کشور  های  ظرفیت 
و  فولاد  افزود:  کرد،  استفاده  صحیح  مسیر  در 
انفال است،  سیمان جزو سرمایه های مردمی و 
اما مشاهده می شود که مابه التفاوت قیمت ورق 
فولادی و همچنین سود اصلی فولاد و سیمان به 
اینکه  بر  تاکید  با  قالیباف  می رود.  جیب دلالان 
مخالف  کالاها  قیمت  شدن  دونرخی  با  مجلس 
در  که  عمومی  اموال  نیست  قرار  گفت:  است، 
آن  برای  تواند  می  و  دارد  قرار  حاکمیت  اختیار 
قیمت واحدی تعریف کند، با قیمت بالا به دست 

مردم برسد و هر روز افزایش قیمت داشته باشد.
اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
از  مهاجرت  شهرها،  رویه  بی  توسعه  با  مجلس 
به  کوچک  شهرهای  از  و  شهرها  به  روستاها 

شهرهای بزرگ مخالف است، بیان کرد: باید در 
فراهم  شهرهای کوچک فرصت ساخت مسکن 
شود تا مردم مجبور به حاشیه نشینی و زندگی در 

حلبی آباد شهرها نباشند.
اینکه  بیان  با  قانونگذاری کشورمان  نهاد  رئیس 
مسکن  حوزه  در  حمایتی  لازم  اقدامات  انجام 
برمی  مردم  دوش  از  بزرگی  بار  غذایی  مواد  و 
پیشنهادی در حوزه طرح  افزود: دولت هر  دارد، 
آینده  هفته  دو  طی  دارد،  مسکن  تولید  جهش 
البته مجلس  دهد.  ارائه  به کمیسیون تخصصی 
مسکن  تولید  اینکه  بر  مبنی  پیشنهادی  هیچ 
کاهش یافته یا متوقف شود را نمی پذیرد، اما از 

پیشنهادات اصلاحی استقبال می کند.
داخل  فرسوده  بافت های  اینکه  بیان  با  قالیباف 
شهرها باید در اولویت ساخت و ساز قرار گیرند، 
ادامه داد: قیمت ها باید در حوزه محصولاتی که 
دارند،  داخلی  تولید  و  نداشته  ارز  به  ربطی  هیچ 

منطقی شوند.
وی با تاکید بر اینکه باید سرمایه گذاران بخش 
کنیم،  ترغیب  مسکن  ساخت  به  را  خصوصی 
تصریح کرد: ۷۰۰ هزار میلیارد تومان پروژه نیمه 
تمام با قیمت کارشناسی سال ۹۵ وجود دارد که 
برای  مردمی  های  سرمایه  از  تواند  می  دولت 
را در  از آن  استفاده و منابع حاصل  آنها  تکمیل 

تولید مسکن سرمایه گذاری کند.
تواند  می  اینکه  بیان  با  کشور  مقننه  قوه  رئیس 
را  تولید  ، بحث جهش  پایه پولی  افزایش  بدون 
 ۲۵۰ مسکن  تولید  جهش  با  گفت:  کرد،  دنبال 
حرفه به صورت مستقیم و حدود ۱۵۰۰ حرفه به 

صورت غیرمستقیم فعال می شود.

قالیباف خواستار شد : 

لزوم کمک فوری دولت به مردم

فرمانده ناجا :

امنيت خط قرمز پليس است

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران :

كار از موج دوم و سوم گذشت!

مقام مسئول در وزارت آموزش و پرورش :

متقاضي براي يادگيري زبان چيني نداشتيم!

در  مجلس  نمایندگان  اهتمام  لزوم  بر  انتظامی  نیروی  فرمانده 
در  ایثارگرانه  انتظامی  نیروی  کارکنان  گفت:  ناجا  بودجه  افزایش 
ماموریت ها انجام وظیفه و به مردم خدمتگزاری می کنند بنابراین 
لازم است در راستای رفع مشکلات و موانع موجود بیش از پیش 

اهتمام داشته باشیم.
سردار حسین اشتری در نشست مجمع نمایندگان استان خوزستان 
گفت: یاد و خاطره شهدای استان خوزستان را گرامی می داریم. 

استان خوزستان نماد مقاومت، ایثار و فداکاری است.
وی ادامه داد: با توجه به ذخایر موجود در استان خوزستان لازم 
است که برای حل مشکلات با برنامه ریزی اصولی، زیرساخت ها 
را تقویت کنیم و در این راستا مسئولان مربوطه باید پای کار بیایند 

و کمک حال ما باشند.
فرمانده نیروی انتظامی اضافه کرد: نباید با توجه به شرایط موجود 
به گونه ای عمل کرد که بستر را برای موج سواری گروه های 
ای  پاره  وجود  واقع  در  کنیم.  فراهم   ... و  تکفیری  و  ضدانقلاب 

مسائل نباید سبب شود که از مسائل امنیتی استان غافل شویم.
و  اراذل  با  قاطعانه  برخورد  و  افزایش کشفیات سرقت  به  اشتری 

اوباش اشاره و تصریح کرد: وظیفه ما علاوه بر پیشگیری، برخورد 
اراذل و  با  انتظامی در خصوص برخورد  نیروی  قاطعانه است که 
و همراهی  نیازمند حمایت  اما  است  به خوبی عمل کرده  اوباش 
امر  این  نباید در  انتظامی  نیروی  بیشتر سایر دستگاه ها هستیم. 

مهم تنها بماند.
وی با تاکید بر اینکه امنیت، خط قرمز نیروی انتظامی است، به 
شهادت دو تن از مرزبانان طی چند روز گذشته اشاره کرد و گفت: 
کارکنان نیروی انتظامی ایثارگرانه در ماموریت ها انجام وظیفه و 
به مردم خدمتگزاری می کنند بنابراین لازم است در راستای رفع 
مشکلات و موانع موجود بیش از پیش اهتمام داشته باشیم. قطعا 

رفع مشکلات در انجام مطلوب ماموریت ها تاثیرگذار است.
اشتری در ادامه به ضرورت اهتمام ویژه به معیشت کارکنان نیز 
تاکید کرد و گفت: معیشت کارکنان باید از اولویت ها باشد و رفع 
کار  دستور  در  آنان  مسکن  تامین  راستای  در  مشکلات  و  موانع 
قرار بگیرد. بدون شک اگر بتوانیم رفاه معیشتی کارکنان را تامین 
کنیم به همان نسبت در کسب توفیق در ماموریت ها نیز موفق 
تر عمل خواهیم کرد. الحق و الانصاف کارکنان ناجا خالصانه پای 

کار هستند.
این مقام ارشد انتظامی همچنین به لزوم اهتمام نمایندگان مجلس 
در افزایش بودجه ناجا اشاره و خاطرنشان کرد: انتظار ما این است 
که نمایندگان مردم در مجلس در این جلسات حضور یابند و به 
بیان دیدگاه ها، مشکلات، راه حل ها و ... بپردازند. امیدواریم شاهد 

نتایج مطلوب این جلسات در آینده باشیم.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران گفت: کار از موج اول، دوم و 
سوم کرونا گذشته و با اپیدمی ممتدی روبرو هستیم.

و  ورود  نمودار های  گفت:  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
نشان می دهد  بیمارستان ها  در  بیماران کرونایی  بستری  و  خروج 
که کار از موج اول، دوم و سوم گذشت و با اپیدمی ممتدی روبرو 
جدیدی  شرایط  با  روز  هر  و  دارد  ادامه  همه گیری  روند  هستیم؛ 
هیات رئیسه  نشست  در  کریمی  عباسعلی  دکتر  می شویم.  مواجه 
این دانشگاه با روسای بیمارستان های وابسته با گرامیداشت هفته 
دفاع مقدس افزود: دفاع مقدس قطعه روشنی از تاریخ کشور است. 
کسانی که تجربه آن دوران را دارند با تلخی ها و شیرینی ها، داشته 

و نداشته های آن دوران آشنا هستند.
وی خاطرنشان کرد: ما نه در روز، نه در هفته و نه در ماه، بلکه 
در سال دفاع دیگری هستیم و باید همه ذهن و توان خود را برای 
دفاع مقدس فعلی و اقتصاد، آب وخاک و داشته های ملت بگذاریم.

آن  از  سخت تر  و  بزرگ تر  به مراتب  دفاع  این  کرد:  تاکید  وی 
اقتصادی  پشتوانه  و  تخصصی تر  سربازان  به  نیاز  و  است  دوران 

بیشتری دارد لذا در هر جایگاهی که در خدمت به مردم و کشور 
هستیم باید قدر آن را بدانیم و افرادی که مسئولیت بیشتری دارند؛ 
و خطا  برخورد  و کوچک ترین  دارند  برعهده  وظایف سنگین تری 
در تصمیم گیری آن ها ثبت می شود و سال های بعد آیندگان آن را 

تحلیل و قضاوت می کنند.

این  در  خود  همکاران  از  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
دانشگاه به ویژه در بیمارستان های وابسته خواست خستگی خود را 

نادیده بگیرند و پنهان کنند.
کریمی گفت: به همه همکاران بیمارستان ها به خصوص آن هایی 
دانشگاه  رئیسه  هیات  اعضای  هستند،  کارزار  مقدم  در صف  که 
برنامه ریزی  روی صحنه  گاهی  و  پشت صحنه  که  پزشکی  علوم 
و حمایت می کنند و به تمامی تیم این دانشگاه به عنوان سربازان 
دفاع مقدس که بدون چشم داشت درحالی که هم خودشان و هم 
خانواده هایشان در معرض خطر هستند، خداقوت و خسته نباشید 
تشکر  می دهند،  ارایه  که  خدماتی  از  قلب  صمیم  از  و  می گویم 

می کنم و می خواهم خستگی های خود را پنهان کنند.
وی به شرایط سختی که بیمارستان ها با آن روبرو هستند، اشاره 
در  بیماران  بستری  و  خروج  و  ورود  نمودار های  افزود:  و  کرد 
بیمارستان ها نشان می دهد که کار از موج اول، دوم و سوم گذشته 
و ما با اپیدمی ممتدی روبرو هستیم؛ روند همه گیری ادامه دارد و 

هرروز با شرایط جدیدی روبرو می شویم.

وزارت  کشور  از  خارج  مدارس  و  بین الملل  امور  مرکز  رئیس 
در  تدریس  برای  چینی  زبان  معلم  گفت:  پرورش  و  آموزش 
تدریس  امکان  حاضر  حال  در  بنابراین  نداریم؛  دولتی  مدارس 
معاونت  سرپرست  محبی  علی  پیشتر  نیست.  فراهم  زبان  این 
از  آموزشی  برنامه ریزی  و  پژوهش  سازمان  درسی  برنامه ریزی 
خارجی  زبان های  آموزش  فهرست  به  چینی  زبان  ورود  احتمال 
افزودن  سال  جاری  در  که  بود  گفته  و  داده  خبر  دانش آموزان 
دانش آموزان  خارجی  زبان های   آموزش  فهرست  به  چینی  زبان 

را بررسی می کنیم.
وزارت  کشور  از  خارج  مدارس  و  الملل  بین  امور  مرکز  رئیس 
در  تدریس  برای  چینی  زبان  معلم  گفت:  پرورش  و  آموزش 
تدریس  امکان  حاضر  حال  در  بنابراین  نداریم؛  دولتی  مدارس 

این زبان فراهم نیست.
پیشنهاد آموزش زبان چینی در مدارس ایران در سال های اخیر 
از سوی برخی مسئولان و کارشناسان آموزشی مطرح شده است 
که این موضوع موافقان و مخالفانی دارد. این پیشنهاد اولین بار 
از سوی علی ذوعلم رئیس سابق سازمان پژوهش و برنامه ریزی 
آموزشی عنوان شده بود تا زبان چینی و عربی )البته نه به شکلی 
که هم اکنون در مدارس آموزش داده می شود( در کنار زبان های 

دیگر، به فهرست آموزش های دانش آموزان افزوده شود.
غلامرضا کریمی رئیس مرکز امور بین الملل و مدارس خارج از 
کشور آموزش و پرورش افزود: شورای عالی آموزش و پرورش 
و  چینی  روسی،  فرانسه،  انگلیسی،  زبان های  که  کرده  مصوب 
اسپانیایی می تواند در مدارس به دانش آموزان آموزش داده شود 
ندارد،  زبان چینی  معلم  پرورش  و  آموزش  اینکه  به  توجه  با  اما 

امکان این کار در مدارس دولتی فراهم نیست.
وی افزود: مدارس غیردولتی با درخواست دانش آموزان می توانند 
معلمی مسلط به زبان های دیگر را به کارگرفته و به عنوان زبان 

دوم آن را آموزش دهند و محدودیتی از این جهت وجود ندارد.
آموزش  کشور  از  خارج  مدارس  و  الملل  بین  امور  مرکز  رئیس 
انگلیسی  مدارس،  در  غالب  دوم  زبان  که  کرد  تاکید  پرورش  و 
است و تا به حال در هیچ یک از مدارس دولتی ایران زبان چینی 
آموزش داده نشده است. کریمی یادآور شد: اگر دانش آموزان در 
باشند، مدرسه  یادگیری زبان چینی  مدارس غیرانتفاعی خواهان 
این اختیار را دارد که با استخدام معلم در این حوزه این آموزش 

را به دانش آموزان ارائه دهد.
منظور  به  چینی ها  که  شده  دیده  بارها  کرد:  خاطرنشان  وی 
افزایش مراودات خود با سایر کشورها از جمله ایران، به هزاران 

تقاضای  از  گزارشی  اما  اند  داده  آموزش  را  فارسی  زبان  نفر 
یادگیری این زبان در مدارس ایرانی دیده نشده است.

کریمی افزود: جایگزینی زبان چینی به جای انگلیسی به سختی 
مجازی  فضای  در  بعضا  شده  عنوان  مطالب  است.  امکان پذیر 
مبنی بر جایگزینی زبان چینی به جای زبان انگلیسی بدون توجه 

به محدودیت های موجود مطرح شده است.
سازمان  درسی  برنامه ریزی  معاونت  سرپرست  محبی  علی 
به  چینی  زبان  ورود  احتمال  از  آموزشی  برنامه ریزی  و  پژوهش 
فهرست آموزش زبان های خارجی دانش آموزان خبر داده و گفته 
آموزش  فهرست  به  چینی  زبان  افزودن  سال  جاری  در  که  بود 

زبان های  خارجی دانش آموزان را بررسی می کنیم.
عالی  شورای  مصوبات  در  گفت:  پیش  روز  چند  محبی  علی 
ایتالیایی،  آلمانی،  فرانسه،  انگلیسی،  زبان   پرورش،  و  آموزش 
هم  بحث  یک  اما  شده  شناخته  رسمیت  به  روسی  و  اسپانیایی 
تنها  نباید  خارجی  زبان های  آموزش  اینکه  آن  و  است  مطرح 

منحصر به انگلیسی باشد.
برای  باید  آموزشی  ریزی  برنامه  و  پژوهش  سازمان  افزود:  وی 
داریم،  آنها  با  بیشتری  تعامل  که  دنیا  مهم  و  مطرح  زبان های 

برنامه درسی و محتوای لازم را آماده کند.


